
Van  : Adviesraad Sociaal domein Scherpenzeel 

 

Aan  : College van Burgemeester en Wethouders van Scherpenzeel 

 

Datum  : 19 oktober 2020   

 

 

Betreft: Adviesaanvraag over het maken van een keuze in de mogelijke invoering van 

het Jeugdfonds Sport en Cultuur (JFSC) of het behouden van de huidige mogelijkheden in 

het minimabeleid voor kinderen.  

 

 

Geacht college, 

 

Inleiding  

Wij hebben uw aanvraag om advies t.a.v. het  maken van een keuze tussen invoering 

van het Jeugdfonds Sport en Cultuur (JFSC) of het behouden van het huidige 

minimabeleid voor kinderen ontvangen en zijn tot het volgende advies gekomen.  

  

Verzamelde informatie ten behoeve van ons advies  

- Een presentatie in Powerpoint in de vergadering van 17 september 2020 over de 

mogelijkheden van het JFSC en het huidige minimabeleid door mevrouw Murris 

van de Afdeling Gemeentewinkel. 

 

Beoordeling  

De aanleiding van de adviesaanvraag is het verzoek van de gemeenteraad om te 

onderzoeken of aansluiting bij het JFSC voordelen heeft. Het verzoek van het college aan 

de Adviesraad is nu om de voor- en nadelen van beide voorzieningen af te wegen en een 

advies te geven.  

 

Uit de presentatie is de Adviesraad gebleken dat de gemeente al een behoorlijk uitgebreid 

pakket heeft voor de minima. Hierin is heel veel keuzevrijheid en het bestrijkt allerlei 

terreinen. Uit de toelichting blijkt o.a. dat bij aansluiting bij het JFSC meerdere routes gaan 

ontstaan: volwassenen komen voor het gemeentelijk minimabeleid in aanmerking, maar 

kinderen in dat gezin moeten weer een voorziening via het JFSC aanvragen. Dat vindt de 

Adviesraad ongewenst. 

 

Een nadeel van het huidige minimabeleid is dat inkomen en vermogen moet worden 

getoetst, maar hierdoor wordt anderzijds weer misbruik voorkomen. Met de inzet van  

cliëntondersteuning kan worden bekeken hoe de toegang laagdrempelig kan worden 

gemaakt. Er is de Adviesraad geen doorslaggevende reden gebleken om te adviseren over 

te gaan op het JFSC.  

 

Deze overwegingen brengt de Adviesraad tot het volgende advies. 

 

Advies 

De Adviesraad adviseert om het huidige minimabeleid voort te zetten en niet aan te 

sluiten bij het JFSC.  

  



De Adviesraad merkt daarbij nog op dat het haar inziens goed is om de toegang 

laagdrempeliger te maken door de inzet van cliëntondersteuning en door een gerichte 

communicatie voor de doelgroep, waarin bijv. een goede folder over de mogelijkheden 

van het minimabeleid een plek kan krijgen.  

 

We ontvangen graag uw schriftelijk antwoord op ons advies en de gemaakte 

opmerkingen. 

 

Mochten er bij uw College naar aanleiding van dit advies nog vragen zijn, dan wij graag 

bereid deze te beantwoorden. 

 

Met een vriendelijke groet, 

 

Gerrit van Weelden 

Voorzitter Adviesraad Sociaal Domein   

Gemeente Scherpenzeel 

 

 

 

 

 

 


